
K a l l e l s e / f ö r e d r a g n i n g s l i s t a
FoU-rådet
2022-02-21

Tid: kl. 08:30-11:00

Plats: Teams

Ordförande
Håkan Nilsson (C)

Ledamöter
Ann-Marie Johansson (S)
Catarina Espmark (M)

Ersättare

Övriga
Bodil Landstad, FoU-direktör
Anders Byström, Regiondirektör
Camilla Simonsson, AT-chef
Henrik Jonsson, Projektledare
Pelle Håkansson, Enhetschef
Sandra Hedman, Sekreterare
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K a l l e l s e / f ö r e d r a g n i n g s l i s t a
FoU-rådet
2022-02-21

1. Program  

Ärendebeskrivning
Se program

Beslutsunderlag
 Program FOU-råd 2022-02-22

2. Föregående protokoll Ordförande 

Förslag till beslut
Protokoll från FoU-rådets möten den 6 december 2021 och den 17 september 2021 
läggs till handlingarna.

Beslutsunderlag
 Protokoll FoUR 2021-12-06_justerat
 Protokoll FoUR 2021-09-17_justerat

3. Vad av justerare och tid för justering Ordförande 

4. Fastställande av föredragningslista Ordförande 

Ärendebeskrivning
En preliminär lista på det ärenden som ska behandlas på FOU-rådets möte har sänts 
ut till rådets ledamöter.

Förslag till beslut
Föreslag till föredragningslista fastställs enligt förslag.

5. Initiativärende från Ann-Marie Johansson (S) om 
konsekvensanalys av större andel privata 
vårdgivare (RS/823/2020)

AT-Chef 08:35

Ärendebeskrivning
Informations- och diskussionsärende. Handlingar kompletteras senare.

6. Information om pågående utredningar om 
tjänstemannaorganisationen kopplat till FoUU

Regiondirektör 09:15

Ärendebeskrivning
Informations- och diskussionsärende

7. Väl-Tel projektet Regiondirektör och FoU-
direktör 10:00

Ärendebeskrivning
Informationsärende

8. Statusrapport om samverkansavtal MIUN Projektledare 10:15

Ärendebeskrivning
Informationsärende

9. Återkoppling om VFU-platser FoU-direktör 10:30
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K a l l e l s e / f ö r e d r a g n i n g s l i s t a
FoU-rådet
2022-02-21

Ärendebeskrivning
Informations- och diskussionsärende

10. Uppföljning av sökande till regionaliserad 
läkarutbildning

Enhetschef 10:40

Ärendebeskrivning
Informations- och diskussionsärende

11. Övriga frågor  
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Program
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 Program 1(1) 

  

 

 

 

 2022-02-15  
Sandra Hedman   
Tfn. 063-147509  
E-post. sandra.hedman@regionjh.se  

 

ORGAN. FoU-rådet   
DATUM. Måndag den 22 februari, kl. 08.30 

PLATS. Digitalt via Teams 

Nr Ämne Ansvarig Tid 

1 Program   

2 Val av justerare och tid för justering Håkan Nilsson  

3 Fastställande av föredragningslista Håkan Nilsson  

4 Föregående protokoll Håkan Nilsson  

5 Initiativärende från Ann-Marie 
Johansson (S) om konsekvensanalys av 
större andel privata vårdgivare 

Information/Diskussion 

Camilla 
Simonsson 

08.35 

 Paus  09.00 

6 Information om pågående utredningar 
om tjänstemannaorganisationen kopplat 
till FoUU 

Information/Diskussion 

Anders Byström 09.15 

7 Väl-Tel projektet 

Information 

Bodil Landstad 
Anders Byström 

10.00 

8 Statusrapport om samverkansavtal Miun 

Information 

Henrik Jonsson 10.15 

9 Återkoppling om VFU-platser 
Information/Diskussion 

Bodil Landstad 10.30 

10 Uppföljning av sökande till 
regionaliserad läkarutbildning 
Information/Diskussion 

Pelle Håkansson 10.40 

11 Övriga frågor  10.45 
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Föregående protokoll
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PROTOKOLL

Mötesdatum
FoU-rådet 2021-12-06

Ordförande Håkan Nilsson

Justerande Ann-Marie Johansson

Justerat av

Sekreterare Sandra Hedman

ANSLAG/BEVIS Justering har tillkännagivits på Region Jämtland Härjedalens anslagstavla

Organ FoU-rådet
Sammanträdesdatum 2021-12-06
Datum för anslags 
uppsättande

2022-02-17 Datum för anslags 
nedtagande

2022-03-11

Förvaringsplats för 
protokollet

Regionens hus

Signerat med Formpipes Signeringsportal 

Utdragsbestyrkande

Plats och tid Digitalt möte kl. 13:00-16:00

Beslutande ledamöter Håkan Nilsson (C) (Ordförande)
Ann-Marie Johansson (S)
Catarina Espmark (M)

Övriga närvarande Bodil Landstad (FoU-direktör)
Pelle Håkansson (Enhetschef FoU)
Camilla Simonsson (AT-chef och projektledare (§ 37))
Sandra Hedman (Sekreterare)

Utses att justera Ann-Marie Johansson

Justeringens plats och tid Digitalt ,  2022-02-16   10:00

Protokollet omfattar §§34-46
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

ÄRENDELISTA
§34 Val av justerare och tid för justering
§35 Fastställande av föredragningslista
§36 Föregående protokoll
§37 Aktuellt om införande av BT
§38 Fördelning av FOU-medel
§39 Återkoppling om VFU-platser
§40 Återkoppling om förenade tjänster MIUN

§41 Initiativärende från Ann-Marie Johansson (S) om konsekvensanalys av större andel 
privata vårdgivare

§42 Regionstyrelsens uppföljning av FoU-rådet 2021
§43 Information UVE-enheten
§44 Aktuellt om Projektcenter
§45 Pre Nobel
§46 Sammanträdestider 2022
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§34

Val av justerare och tid för justering

Beslut
Ann-Marie Johansson utses att justera dagens protokoll.
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§35

Fastställande av föredragningslista

Sammanfattning
En preliminär lista på det ärenden som ska behandlas på FOU-rådets möte har sänts ut till 
rådets ledamöter.

Beslut
Föreslagen föredragningslista fastställs som slutlig föredragningslista.
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§36

Föregående protokoll

Sammanfattning
Problem har uppstått vad gäller den digitala justeringen av föregående protokoll varför det 
ännu inte kan läggas till handlingarna. Sekreterare ska skicka länk till justering på nytt.

Beslutsunderlag
 Protokoll skapad FoUR 2021-09-17
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§37

Aktuellt om införande av BT

Sammanfattning
Camilla Simonsson, AT-chef och projektledare för BT-införande, informerar om status 
i projektet om införandet av BT (Bastjänstgöring). Sammantaget pågår arbetet i stort sett 
enligt plan. Projektet kommer att avslutas 1 januari 2022.

Inom Region Jämtland Härjedalen kommer BT att införas först i liten skala och sedan utökas 
allt eftersom AT fasas ut. Utifrån behov kan fördelningen av platser komma att förändras. 
Men planen just nu är att de första åren ligga kvar på nuvarande nivå, där preliminärt 4 BT 
platser och 24 AT-platser erbjuds 2022, för att sedan erbjuda fler BT-platser från 2027 och 
framåt.

BT-läkarna kommer precis som specialistläkarna att rekryteras vid behov. FoU-avdelningen 
samordnar utbildning och placeringar. Rekryterande chef har medarbetaransvaret medan 
huvudhandledare och övergripande BT-studierektor har ansvar för det individuella 
utbildningsprogrammet. Utlokalisering till andra verksamheter ses som utbildning, och lön, 
medarbetaransvar mm ligger kvar hos hemmakliniken.

Camilla informerar också att det pågår ett arbete med att ta fram en detaljerad process för BT 
men som ej är beslutad ännu. Mycket tid planeras att läggas på praktisk utbildning. 

Beslut
FoU-rådet har tagit del av informationen, ställt frågor och fått svar.
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§38

Fördelning av FOU-medel

Sammanfattning
Pelle Håkansson, enhetschef, redovisar förslag på beslut för fördelning av forskningsmedel 
för 2022. Totalt att fördela är 7 mkr. Sammanställningen visar att även i år har antalet 
ansökningar minskat något. För 2022 var det totalt 35 ansökningar (exkl. projektmedel). Det 
att jämföra med 2018 då det var 63 ansökningar.
 

 Adj. tjänst: 3 ansökningar. Föreslagen fördelning är totalt 904 000 kronor.
 Syskonen Persson: 3 ansökningar. Föreslagen fördelning är 203 333 kronor.
 Post doc: 5 ansökningar. Föreslagen fördelning är totalt 1 268 000 kronor.
 Doktorander: 22 ansökningar. Föreslagen fördelning är totalt 3 370 000 kronor.
 Projektmedel: 15 ansökningar. Sökt belopp är totalt 4 246 719 kronor. Föreslagen fördelning 

är 1 169 300 kronor.
 Uppsats: Inga ansökningar.

 
FoU-rådet diskuterar möjliga orsaker till minskningen av avtalet ansökningar och betydelsen 
av att få fler att intressera sig för forskning. Ledamöterna tycker att det är viktigt att det görs 
en bred analys av detta inom FoU-enheten. FoU-direktören lyfter fram betydelsen av 
samverkan med andra aktörer samt att det är viktigt att ta del av erfarenheter från forskare 
som arbetat inom organisationen, framförallt de som valt att sluta. FoU-rådets ledamöter 
betonar betydelsen av att även fortsättningsvis se över fördelningen mellan kvinnor och män.

Beslut
FoU-rådet har tagit del av informationen, ställt frågor och framfört synpunkter. Rådet vill 
fortsätta följa det arbete som görs inom FoU-enheten för att analysera sökmönster.
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§39

Återkoppling om VFU-platser

Sammanfattning
FoU-rådet beslutade på sitt sammanträde i september att fortsätta följa arbetet med utökning 
av VFU-platser på kommande möten. Rådet önskade också förslag på hur förtroendevalda kan 
bidra i arbetet. Enligt avtalet med Mittuniversitetet ska regionen ta emot 54 studenter från 
vardera termin 4, 5 och 6. Intag sker två gånger per år. De senaste åren har dock regionen inte 
kunnat ta emot så många. För närvarande bara 35 studenter.

Pelle Håkansson, enhetschef, informerar att han sedan det senaste mötet med FoU-rådet bland 
annat har besökt hälso- och sjukvårdsledningen för att diskutera frågan. Möten med 
verksamhetschefer har också genomförts. Vidare pågår fortsatta dialoger med 
Mittuniversitetet. Mycket av diskussionerna har handlat om hur termin 4 kan organiseras. 
Inom hälso- och sjukvårdsledningen diskuteras vilka förändringar i organisationen som är 
möjliga att genomföra för att kunna ta emot fler studenter. Pelle upplever att samarbetet med 
Mittuniversitetet i frågan fortfarande är väldigt bra och att diskussionerna varit konstruktiva 
och framåtsyftande.

Divisionscheferna kommer att fortsätta arbeta med frågan tillsammans med 
verksamhetschefer. Redan nu har det gjorts förändringar som innebär att det är möjligt att ta 
emot fler men målet är fortfarande att nå de 54 platserna.

FoU-rådets ledamöter ser positivt på pågående arbete. De delar uppfattningen om att det är ett 
prioriterat område att skapa förutsättningar i organisationen för att få ut så många 
praktikplatser som möjligt med god kvalité. Om man lyckas nå en lösning som innebär att 
regionen kan ta emot 54 studenter vill ledamöterna att den framgången lyfts fram och 
kommuniceras både externt och internt. Både för att belysa samarbetet och vilka insatser som 
gjorts men också för att tydligt informera internt. 

Beslut
FoU-rådet har tagit del av informationen, ställt frågor och framfört synpunkter.
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§40

Återkoppling om förenade tjänster MIUN

Sammanfattning
FoU-rådet har vid sina senaste möten tagit upp frågan om förenade tjänster och beslutat att 
fortsätta följa ärendet på sina möten. Bodil Landstad, FoU-direktör, uppdaterar rådet om 
aktuellt läge. Just nu är det bara aktuellt med ett fåtal förenade tjänster med Mittuniversitetet. 
Inom sjuksköterskegruppen har Region Jämtland Härjedalen en medarbetare som är aktuell 
där kostnaden ska fördelas 50/50 mellan universitetet och regionen.

Det har inletts ett arbete med att se över det övergripande avtalet med Mittuniversitetet. I detta 
ingår också detta med förenade tjänster och det om praktikplatser (se § 39).

Kopplat till avtalet ser Bodil behov av en dialog om hur samarbetet med Mittuniversitetet ska 
se ut i framtiden och hur det kan behöva förändras mot idag. Det handlar då inte bara om 
nuvarande avtal utan också vilka insatser som behövs utifrån de förändringar som sker i 
samhället och som påverkar båda aktörerna. Det handlar till exempel om vilka insatser som 
behövs för att behålla studenter men också belysa förändringar i form av nya utbildningar och 
inriktningar. I detta arbete kommer de förtroendevalda att behöva ha en roll.

Beslut
FoU-rådet har tagit del av informationen, ställt frågor och framfört synpunkter.
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§41

Initiativärende från Ann-Marie Johansson (S) om konsekvensanalys av 
större andel privata vårdgivare (RS/823/2020)

Sammanfattning
Den 26 januari 2021, § 11, beslutade regionstyrelsen utifrån initiativärendet från Ann-Marie 
Johansson om konsekvensanalys av större andel privata vårdgivare att uppdra till 
regiondirektör att utreda om andelen alternativa utförare påverkar regionens forsknings- och 
utbildningsverksamhet. Ett arbete med en skrivning har pågått under hösten men har av olika 
skäl fördröjts.

FoU-direktören informerar att man nu tagit omtag med utredningen för att kunna redovisa en 
mer fördjupad analys. Bland annat kommer det att göras en bredare omvärldsbevakning om 
hur det ser ut i andra regioner och hur de hanterat en större andel privata vårdgivare kopplat 
till ett forsknings- och utbildningsperspektiv. Det ska också göras en närmare översyn av 
skrivningarna i förfrågningsunderlaget för Hälsovalet.

Ann-Marie Johansson anser att också regionens uppdrag som universitetssjukvårdsenhet 
behöver belysas i detta arbete. Ordförande önskar också att nuvarande situation vad gäller 
VFU-platser bör tas med i utredningen.

FoU-direktören tackar ledamöterna för bra inspel och kommer att ta med det i pågående 
arbete.

Beslut
FoU-rådet uppdrar till FoU-direktören och enhetschef att jobba vidare med utredningen.

Beslutsunderlag
 §11 Regionstyrelsen Svar på initiativärende från Ann-Marie Johansson (S) om 

konsekvensanalys av större andel privata vårdgivare
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§42

Regionstyrelsens uppföljning av FoU-rådet 2021 (RS/267/2021)

Sammanfattning
Sandra Hedman, sekreterare, informerar om att regionstyrelsen på sitt möte den 9 december 
kommer att följa upp FoU-rådets arbete. Ett förslag till rapporten har utarbetats. I den finns en 
beskrivning om rådets uppdrag samt vilka frågor som rådet har arbetat med hittills under 
mandatperioden.

Beslut
FoU-rådet tycker att förslag till rapport är bra och att den kan skickas vidare till 
regionstyrelsen.

Beslutsunderlag
 Uppföljning av FOU-rådet 2021
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§43

Information UVE-enheten

Sammanfattning
Se § 44.
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§44

Aktuellt om Projektcenter

Sammanfattning
FoU-direktör Bodil Landstad informerar om pågående arbete med att etablera ett 
projektkontor. Beslut om etablering togs av regiondirektören i december 2020 efter att en 
utredning genomförts under 2020. Målet med ett projektkontor är att skapa en organisation 
och riktlinjer för styrning och övergripande planering av projekt. Det ska ge förutsättningar 
för ett effektivt genomförande av projekt och för att uppnå goda projektresultat. Ett förslag 
om projektkontorets placering i organisationen väntas senare under december. Måldatumet för 
projektkontorets etablering är 1 januari 2022. 

På regiondirektörens uppdrag pågår en översyn av regionstabens organisation, där det bland 
annat ingår att se över vart delar av Forsknings- och utvecklingsavdelningens organisatoriskt 
ska placeras.

FoU-rådets ledamöter anser att det finns behov av att klargöra kopplingen mellan dessa olika 
utvecklingsarbeten.

Beslut
Regiondirektören ska bjudas in till nästa möte för att redogöra för pågående utredningar och 
kopplingen mellan dessa.
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§45

Pre Nobel

Sammanfattning
Årets Pre Nobel äger rum torsdag den 9 december. Eventet är helt digitalt och kommer också 
att kunna ses i efterhand i sociala medier. Årets program omfattar populärvetenskapliga 
presentationer från fyra lokala forskare. FoU-direktör Bodil Landstad kommer också att hålla 
ett föredrag om sin pågående forskning.

14 / 15Page 20 of 34



PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-12-06

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§46

Sammanträdestider 2022

Sammanfattning
FoU-rådets sekreterare kommer att skicka ut ett förslag på sammanträdestider för 2022. Rådet 
ska ha fyra sammanträden. Möten i februari, maj, september och december.
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PROTOKOLL

Mötesdatum
FoU-rådet 2021-09-17

Ordförande Håkan Nilsson

Justerande Ann-Marie Johansson

Justerat av

Sekreterare Sandra Hedman

ANSLAG/BEVIS Justering har tillkännagivits på Region Jämtland Härjedalens anslagstavla

Organ FoU-rådet
Sammanträdesdatum 2021-09-17
Datum för anslags 
uppsättande

2021-10-25 Datum för anslags 
nedtagande

2021-11-16

Förvaringsplats för 
protokollet

Regionens hus

Signerat med Formpipes Signeringsportal 

Utdragsbestyrkande

Plats och tid Regionens hus, Faxälven, eller Teams kl. 13:00-15:00

Beslutande ledamöter Håkan Nilsson (C) (Ordförande)
Ann-Marie Johansson (S)
Catarina Espmark (M)

Övriga närvarande Sandra Hedman (Sekreterare)
Bodil Landstad (FOU-direktör)
Pelle Håkansson (Enhetschef)

Utses att justera Ann-Marie Johansson

Justeringens plats och tid Digital justering ,  2021-10-25   09:00

Protokollet omfattar §§23-33
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-09-17

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

ÄRENDELISTA
§23 Justerare och tid för justering
§24 Fastställande av föredragningslista
§25 Föregående protokoll
§26 Presentation av mötesdeltagare
§27 Presentation om FOU-rådet
§28 Tankar om framtiden inom FOU-området
§29 Budget 2022
§30 Uppföljning om förenade tjänster Miun
§31 Status om VFU-platser
§32 Information om svar i utredning utifrån Initiativärende
§33 Övriga frågor
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-09-17

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§23

Justerare och tid för justering

Beslut
Ann-Marie Johansson utses att justera dagens protokoll.

Paragrafen är justerad
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-09-17

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§24

Fastställande av föredragningslista

Sammanfattning
En preliminär föredragningslista har utsänts till FoU-rådets ledamöter.

Förslag till beslut
Preliminär föredragningslista fastställs som slutlig föredragningslista.

Beslut
Preliminär föredragningslista fastställs som slutlig föredragningslista.

Paragrafen är justerad
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-09-17

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§25

Föregående protokoll

Sammanfattning
FoU-rådets senaste möte ägde rum den 20 maj 2021.

Förslag till beslut
Protokollet från FoU-rådets möte den 20 maj 2021 läggs till handlingarna.

Beslut
Protokollet från FoU-rådets möte den 20 maj 2021 läggs till handlingarna.

Beslutsunderlag
 Protokoll skapad FoUR 2021-05-20

Paragrafen är justerad
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-09-17

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§26

Presentation av mötesdeltagare

Sammanfattning
En presentationsrunda genomförs då det på dagens FoU-råd deltar två nya deltagare. Bodil 
Landstad är ny FoU-direktör sedan 1 september och tar därmed över som ansvarig tjänsteman 
för rådet. Catarina Espmark (M) är ny ledamot efter att ha ersatt Pontus Nissblad som ledamot 
i rådet. Ordförande hälsar de nya deltagarna välkomna.

Paragrafen är justerad
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PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-09-17

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§27

Presentation om FOU-rådet

Sammanfattning
FoU-rådets sekreterare Sandra Hedman går igenom rådets reglemente och vilka ärenden som 
varit aktuella de senaste tre åren. Sandra går också igenom områden som FoU-rådet har pekat 
ut som viktiga att följa. Det handlar bland annat om följande:

-  Samverkansmöjligheter med kommunerna om utbildningar (KTC)
-  FoU-budgeten
-  Fördelning av FoU-budgeten
-  Pågående projekt
-  Kommunikation om regionens arbete med forskning, utbildning och innovation
-  Specialistutbildningar för sjuksköterskor (Miun)
-  Sökande till regionaliserad läkarutbildning
-  AT Rankning och organisation för AT

FoU-rådets ordförande Håkan Nilsson konstaterar att rådet på ett bra sätt får fördjupad 
information om pågående arbeten och har möjlighet att bevaka strategiska och övergripande 
utvecklingsarbeten. Han lyfter också frågan om hur rådets arbete kan utvecklas. En viktig 
uppgift för rådets ledamöter är att utveckla processen med att utifrån ett politiskt perspektiv 
föra frågor vidare till relevanta organ och nätverk. En annan del som lyfts är betydelsen av att 
kommunicera ut de arbeten som genomförs i regionen.

Förslag till beslut
FoU-rådets ledamöter har tagit del av informationen, ställt frågor och fått svar.

Paragrafen är justerad
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§28

Tankar om framtiden inom FOU-området

Sammanfattning
Bodil Landstad, ny FoU-direktör, delger sina tankar om framtiden och förbättringsområden.

Bodil lyfter behovet av att arbeta mer med kommunikation. I det arbetet behöver FoU-
verksamheten hitta nya arbetssätt.  Till exempel genom att i större utsträckning inkludera 
kommunikationsinsatser i projektbudget. Ett annat sätt är att arbeta mer med såväl intranätet 
som web-sidorna för att nå ut med information.

Projektverksamheten är en viktig och positiv faktor för regionens utveckling. Bodil lyfter 
därför betydelsen av att genomlysa projektorganisationen så att den kan fortsätta att utvecklas. 
I det ingår bland annat att optimera resurser och kartlägga vilka kompetenser som behövs i 
projektarbetet, tex IT, kommunikation, juridik. Biträdande regiondirektör har fått mandat att 
jobba med en översyn som ska vara klar senast i början på 2022. I det arbetet ingår att se över 
projektverksamheten i FoU-avdelningen. 

Den tredje punkten som Bodil lyfter är utveckling av forskning kopplade till anställda med 
medellånga vårdutbildningar. Det är en central fråga utifrån ett arbetsgivarperspektiv och i 
arbetet med att utveckla Regionen som en attraktiv arbetsgivare.

FoU-rådets ledamöter delar Bodils uppfattning om att dessa områden är viktiga för att 
utveckla regionens arbete med forskning, utbildning och innovation. Rådets ledamöter ser 
fram emot det framtida samarbetet och hoppas kunna bidra på olika sätt i det fortsätta 
utvecklingsarbetet.

Beslut
FoU-rådets ledamöter har tagit del av informationen, ställt frågor och fått svat.

Paragrafen är justerad

8 / 13Page 29 of 34



PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-09-17

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§29

Budget 2022

Sammanfattning
En återkommande fråga för FoU-rådet är budgeten för FoU-området inför kommande år. 
Arbetet med regionplan med budget för 2022-2024 är under bearbetning. FoU-rådets 
ordförande Håkan Nilsson informerar att det just nu ligger en budget på 7 mkr i förslaget. Till 
detta tillkommer att det nya avtalet med Umeå universitet om läkarutbildningen, som innebär 
en något lägre kostnad.

Beslut
FoU-rådets ledamöter har tagit del av informationen, ställt frågor och fått svar.

Paragrafen är justerad
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§30

Uppföljning om förenade tjänster Miun

Sammanfattning
På FoU-rådets senaste möte fick rådet en information om aktuellt läge vad gäller förenade 
tjänster vid Miun. FoU-rådet gav Tf. FoU-direktör i uppdrag att lyfta frågan till regiondirektör 
för att säkerställa att regionens intressen bevakas i fortsatt beredning. Bodil Landstad, FoU-
direktör, förtydligar vad som gäller.

Detta handlar om att ge möjlighet för två sjuksköterskor i Region Jämtland Härjedalens 
organisation att utbilda sig till forskare. Region Jämtland Härjedalen betalar halva kostnaden 
och universitetet halva. Utbildningen avser 80% på 5 år, där 20% av tiden används för annat 
arbete (undervisning/handledning/projekt/kliniskt arbete i egen organisation). Syftet med detta 
är att ge möjlighet till kompetensutveckling, samtidigt som att detta är det en viktig signal i 
Region Jämtland Härjedalens arbete med kompetensförsörjning. Västernorrland har redan 
sagt ja till en överenskommelse med universitetet.

Kostnaden kommer inte att belasta forskningsbudgeten utan finansieras via regiondirektör.

FoU-rådet ställer frågor om villkor samt hur rekryteringen går till och lyfter betydelsen av en 
dialog med HR kring det. FoU-direktör kommer att ta dialogen om detta vidare med Miun och 
HR.
.

Beslut
FoU-rådet vill följa frågan om förenade tjänster på kommande möten.

Paragrafen är justerad
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§31

Status om VFU-platser

Sammanfattning
Region Jämtland Härjedalen har utmaningar vad gäller verksamhetsförlagd utbildning (VFU). 
Enligt avtalet med Mittuniversitetet ska regionen ta emot 54 studenter från vardera termin 4, 5 
och 6. Intag sker två gånger per år. De senaste åren har dock regionen inte kunnat ta emot så 
många. Just nu är det bara möjligt att ta emot 35 studenter.

Enligt Pelle Håkansson, enhetschef, pågår ett arbete med att söka nya möjligheter för att 
kunna ta emot fler studenter. Regiondirektör och Hälso- och sjukvårdsdirektör är också 
involverade i olika nätverk som driver denna fråga. Enligt Pelle har organisationen inte 
kommit något längre vad gäller Akor (Adjungerad klinisk adjunkt). Adjunkt är en lärartjänst. 
Tanken med det är att adjungera ett par medarbetare till Miun på en viss procent. De får då ett 
läraruppdrag från Miun men jobbar övrig tid kliniskt i regionen. Peer projektet driver på.

FoU-rådets ser frågan om att kunna ta emot fler studenter som högt prioriterad och av politisk 
betydelse.

Beslut
FoU-rådet vill följa arbetet på kommande möten och önskar också förslag på hur man 
politiskt kan bidra.

Paragrafen är justerad
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§32

Information om svar i utredning utifrån Initiativärende

Sammanfattning
Information om svar vad gäller återredovisning till regionstyrelsen i ärende om utredning om 
andelen alternativa utförare påverkar regionens forsknings- och utbildningsverksamhet 
(RS/823/2020)

Pelle Håkansson, enhetschef,  informerar att ett arbete pågår med att ta fram ett svar vad 
gäller återredovisning till regionstyrelsen i ärende om utredning om andelen alternativa 
utförare påverkar regionens forsknings- och utbildningsverksamhet (RS/823/2020). Det kan 
bli aktuellt att ta in rådets synpunkter på skrivningen.

Ann-Marie Johansson lyfter betydelsen av en snabb handläggning.

Beslut
Pelle Håkansson, enhetschef, får i uppdrag att arbeta vidare med skrivningen och vid behov 
inhämta synpunkter från FoU-rådet.

Paragrafen är justerad

12 / 13Page 33 of 34



PROTOKOLL

Mötesdatum

FoU-rådet 2021-09-17

Justerandes sign Utdragsbestyrkande

§33

Övriga frågor

Sammanfattning
 RJH har klättrat 10-15 placeringar på AT rankningen. Bakomliggande faktorer är förbättringar 

inom psykiatrin och mycket goda insatser av AT-studierektorern för att öka kvalitetena.
 Ett digitalt Pre-Nobel kommer att genomföras den 9 december. Förslag lyfts om att 

kommande åt utöka arrangemanget med ytterligare event under december månad.

Paragrafen är justerad
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